
Mededeling over vervolg Nieuwjaarsfeest – Wethouder Wijnja 
 
Geachte leden van de raad, 
 
In het afgelopen begrotingsdebat werd door de Stadspartij 100% voor Groningen gevraagd of het 
college mogelijkheden zag om aan het begin van het nieuwe jaar alsnog een nieuwjaarsfeest of  -
receptie voor de inwoners te organiseren. Toegezegd is te kijken of het college hiertoe nog 
mogelijkheden ziet (LTA 2022-589).  
Een nieuwjaarsfeest of receptie op korte termijn als gemeente zelf organiseren blijkt niet haalbaar. 
De personele inzet daarvoor is op korte termijn niet beschikbaar. Daarop is gesproken met een 
initiatiefnemer die zich bij ons had gemeld. Helaas heeft ook deze initiatiefnemer uiteindelijk 
besloten af te zien van de organisatie. 
We richten ons daarom op het organiseren van een nieuwjaarsfeest begin 2024. Daarvoor zal tijdig 
een plan van aanpak worden opgesteld. Te zijner tijd zullen we uw raad hierover informeren. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Mirjam Wijnja 
 


